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Referat fra bestyrelsesmøde d. 25-08 -2021 kl.17.00-18.00. 

 

Tilstede: Bo, Gert, Henning, Anja og Michael 

Afbud: Søren og Claus. 

 

1.  Valg af Dirigent. Michael B. 

2.  Valg af Referent. Michael B. 

3.  Godkendelse af referat fra 30-06-2021. Godkendt.    Til beslutning. 

 

4. Afdelingen. 

 

A. Fællesmøde for boligorganisationerne.                          Til beslutning. 

 

Anja og Michael deltager. 

 

B. Ansøgning Campingvogn.      Til beslutning. 

 

Bestyrelsen kunne ikke imødekommende denne ansøgning, da afdelingen mangler 

parkeringspladser samt det heller ikke er lovligt efter den nye lokalplan 340. 

 

C. Invitation nedrivningen af det første højhus.     Til orientering. 
 
Taget til efterretning. 
 
D. Afdelingsmøde 14 september kl. 19.00.     Til orientering. 
 
Taget til efterretning. 

5. Lejerbo/Inspektør.  

A. Intet.          

6. BB-Antennelaug. 

A. Intet.         Til orientering. 

7. Perlen. 

A. Månedlig energiproduktion.       Til orientering. 

Et flot resultat på produktionen. 
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8. B.B. 

A.  Kredskonference i kreds 9 11.september 2021.      Til orientering. 

Michael deltager. 

B. Indkaldelse til repræsentantskabsmøde 27-09-2021.     Til beslutning. 

Bestyrelsen er enig om at sende Gert og Henning til repræsentantskabsmødet i BB kl.17.30 i 

Perlen. 

9. Byggeudvalget i HP 4 BB. 

A. Referat fra d. 03-08-2021.       Til orientering. 

Taget til efterretning.  

10. FBU i HP 4. 

A. Referat fra den 10-08-2021.       Til orientering. 

Taget til efterretning. 

11. DE 9. 

A.  Forebyggende boligområder.        Til orientering. 

Bestyrelsen er helt enig om, at den vedtaget nye lov omkring forebyggelsesområder er helt 

skævt ramt, da det handler om de 5 % af beboeren, som gør boligområder utrygge og skal ud 

af boligområderne.  

12. Driftsgruppemøde.  

A. Referat fra den 16-03-2021.        Til orientering. 

Taget til efterretning. 
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13. Antenneforeningen 86. 

A. De nye internethastigheder.       Til orientering. 

De nye hastigheder er bestyrelsen er tilfreds med.   

14. Emmer til næste møde. 

A. Gert Parkering Grønnegården. 

Bestyrelsen er enig om at nedlægge grønnegård, så der kan komme flere parkeringspladser i 

afdelingen.   

 
14. NÆSTE MØDE DEN 22-09-2021. kl. 17.00 
 
Med venlig hilsen. 

Formand. 

Michael Buch-Barnes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


